

Press Release

Japan Allocates a \$3.5M Emergency Grant to Support Lebanon's Food Security





On July 5, Japan decided to allocate a \$3.5M emergency grant to Lebanon through the World Food Program, amid global and local developments that are threatening the food security in the country, especially after the Russian aggression against Ukraine.

The assistance will enable WFP to provide monthly in-kind food parcels for 300,000 Lebanese to help them meet their nutritional requirements during these critical times. Through this initiative Japan renews its commitment to continue its support to the Lebanese people, and to contribute to the alleviation of the repercussions of the socio-economic crisis on the country.



بیان صحفی

تخصص اليابان هبة طارئة بقيمة 3.5 مليون دولار أميركي لدعم الأمن الغذائي في لبنان





في 5 تموز، قررت اليابان تخصيص هبة طارئة بقيمة 3.5 مليون دولار أميركي للبنان من خلال برنامج الأغذية العالمي، وسط تطورات عالمية ومحلية تهدد الأمن الغذائي في البلاد، خاصةً بعد الاعتداءات الروسية ضد أوكرانيا.

ستمكّن المساعدة برنامج الأغذية العالمي من توفير حصص غذائية شهرية لـ 300000 لبناني لمساعدتهم على تلبية احتياجاتهم الغذائية خلال هذه الأوقات الصعبة. وتجدد اليابان من خلال هذه المبادرة التزامها بمواصلة دعمها للشعب اللبناني، والمساهمة في تخفيف تداعيات الأزمة الاجتماعية والاقتصادية على البلاد.